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1 Presentació
Gerard López López – President
Hola a tothom! Em dic Gerard, estic cursant l'últim any del grau en
enginyeria aeroespacial i actualment formo part de la junta com a
vocal de l'associació. Quan vaig arribar a la universitat com a
estudiant de primer curs, em vaig trobar amb un campus força
apagat, on l'únic objectiu semblava ser assistir a classes i fer

exàmens. No hi havia gaire espai per al lleure ni per a activitats extracurriculars. De fet,
només hi havia una associació, Grillats, i tampoc estava gaire activa en aquell moment.

Quan vaig començar segon, vaig decidir que aquesta realitat havia de canviar. Veia com
molts dels meus amics d’altres campus de la UPC o altres universitats gaudien d'una
àmplia oferta d’associacions i activitats socials, i volia que nosaltres també tinguéssim
aquesta oportunitat. Afortunadament, vaig arribar en el moment perfecte: acabava de
néixer EUROAVIA Castelldefels, que tot i ser una associació molt jove, amb només dos
anys d’història, ha aconseguit organi�ar moltes activitats. Des de visites a l’observatori
fins a tallers de drons, passant per un viatge internacional a Toulouse, on vam visitar la
fàbrica d’Airbus i vam gaudir d’altres activitats enriquidores i divertides.

Fins ara, EUROAVIA Castelldefels s'ha centrat principalment en l’organi�ació d’activitats
lúdiques, visites a centres aeroespacials i viatges. Però crec que ha arribat el moment de fer
un pas més enllà i convertir-nos en un motor de connexió entre els estudiants del nostre
campus. He pogut experimentar de primera mà tot el que EUROAVIA ofereix a nivell
internacional, gràcies a la meva participació en congressos i altres esdeveniments de la
matriu internacional de l'associació. Hi ha un món ple d’oportunitats per descobrir, i vull
que els nostres membres locals també en puguin gaudir.

Visuali�o EUROAVIA Castelldefels com un pont entre estudiants i professionals del
sector, on l'objectiu principal sigui crear una xarxa de contactes i oportunitats
professionals. Per aconseguir-ho, hem de fomentar la comunitat i crear sinergies que ens
permetin treballar plegats. Podem organi�ar activitats com visites a fires aeronàutiques,
tallers pràctics de drons i navegació a vela, i excursions a aeroports i centres de control.

La universitat és molt més que estudiar i aprovar exàmens. És un moment clau en el nostre
desenvolupament professional, i crec que no hi ha millor manera de viure’l que envoltats
de gent amb ganes i energia positiva. L'experiència que he acumulat durant aquests anys a
EUROAVIA m'ha preparat per assumir el rol de president i portar l'associació a nous
nivells que mai hauríem imaginat possibles en el nostre campus.
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Júlia Ravn Antón – Secretària
Soc la Júlia i em presento com a secretaria per a aquesta candidatura
d’EUROAVIA Castelldefels. Soc estudiant del doble grau de
sistemes i telecomunicacions i aquest curs iniciaré quart. Després de
formar part d'aquesta associació com a membre i participar en les
seves activitats, he pogut veure com és d'important la presència

d’una bona associació per als estudiants i em motiva molt poder formar part de la junta i
poder seguir amb el bon treball i millorar-lo.

Després de dos anys de carrera, la universitat per mi era un lloc on simplement anava a fer
classes i exàmens malgrat que m’hi passava tot el dia al campus. A finals de segon, vaig
decidir que això havia de canviar i en aquell moment vaig decidir mirar les associacions
presents en el campus finalment trobant-me amb EUROAVIA.

Seguidament, vaig passar-me tot tercer sent membre i reali�ant les activitats locals i tenint
la sort de fer un viatge internacional. En ell, vaig conèixer a joves estudiants com jo i en
aquell moment vaig decidir que volia formar part de la pròxima junta, ja que escoltava les
experiències dels altres amb l’associació. Gràcies a aquesta experiència, estic molt
motivada per a aportar activitats d’oci a EUROAVIA a part d’activitats d’aprenentatge com
ara les visites a l’observatori de Castelldefels o el Lleida Air Challenge.

Des del meu punt de vista, la presència de la vida universitària és molt important en un
campus, i fins ara, no n’he viscut massa sobretot per l’aparició de la COVID només entrar
en la carrera, però en aquesta candidatura esperem canviar això. A més a més, volem
ampliar el nostre contacte amb empreses en l’àmbit aeroespacial per tal de poder
presenciar la vida laboral en el camp que estudiem.

Gràcies a les meves experiències, he pogut comprendre el que és EUROAVIA, el que
aporta als estudiants i la seva importància. Per això em sento preparada per a poder
assumir el paper de secretària en aquesta candidatura i millorar l’experiència
d’EUROAVIA per als membres.
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Aleksander Ferreres – Tresorer
Bones, em dic Aleksander i em presento com a candidat a la junta de
EUROAVIA Castelldefels. Em motiva profundament contribuir
activament a la nostra comunitat estudiantil i crec fermament que,
junts, podem aconseguir canvis positius i significatius.

Durant els meus anys com a estudiant, he pogut viure de primera mà els reptes i les
oportunitats que ens trobem diàriament. A més, he tingut l'oportunitat de participar en
diverses iniciatives que m'han permès desenvolupar habilitats en gestió de projectes,
comunicació i treball en equip. També formo part d’altres associacions, però EUROAVIA
Castelldefels és la que més em motiva.

Només fa un any que vaig entrar a EUROAVIA, però en aquest curt temps he intentat
esprémer al màxim les oportunitats que m’ha donat. He pogut veure com s'organi�a des
de dins i quins són els reptes i objectius a nivell local, he pogut relacionar-me amb
professionals del sector en diverses fires com la Lleida Air Challenge o el Mobile World
Congress, una oportunitat que no hagués tingut sense EUROAVIA i, finalment, vaig tindre
l’oportunitat d'assistir a un esdeveniment internacional a Bordeus on vaig conèixer i
intercanviar vivències amb membres d’altres AS i la junta internacional.

Tot això m’ha portat tindre una idea molt clara de què és EUROAVIA i quin paper hi juga
la nostra EUROAVIA Castelldefels, què és el que estem fent bé, que encara ens falta per
millorar i, sobretot cap a on ens hem de dirigir com a associació.

A més, tinc una estreta amistat amb la resta de companys i companyes de la candidatura,
fet del qual EUROAVIA Castelldefels n’és responsable en bona part, i us puc garantir que
tothom té com a prioritat els millors interessos d’EUROAVIA Castelldefels.

Per això, crec que estic preparat per assumir la responsabilitat del tresorer i membre de la
junta.
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Àlex Jiménez Roldàn – Vocal
Hola a tothom! Soc l’Àlex, estudiant de quart d’Enginyeria de
Sistemes Aeroespacials, i em presento com a vocal per EUROAVIA
Castelldefels.

Com molts de vosaltres, he viscut de prop els reptes i l’emoció de la
nostra carrera, però també sé que la vida universitària va molt més enllà de les classes i els
exàmens. Crec fermament en la força de la comunitat, d’aprendre els uns dels altres i de
crear espais on compartir les nostres passions i créixer junts. Fomentar la creativitat i la
innovació són alguns dels punts clau dels valors de l’associació.

A més, EUROAVIA té una dimensió internacional molt important. El valor de les
experiències que es viuen viatjant i les persones que coneixem en aquests viatges és
incalculable; és per això que considero aquestes oportunitats úniques i necessàries.
Participar-hi ens obre portes a conèixer gent d’arreu del món, aprendre d’altres cultures i
perspectives, i enriquir tant la nostra formació com la nostra xarxa de contactes.

EUROAVIA és una associació molt més gran del que alguns podem imaginar. El Local
Group de Castelldefels acaba de néixer, i estic ben segur que tenim molt potencial per
explorar, entre tots podem convertir-la en una associació de referència!

Estic molt emocionat amb el que podem aconseguir com a equip, i confio que amb el
vostre suport portarem EUROAVIA a noves alçades. Gràcies!
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Leonardo Andreoli – Vocal
Soc el Leo i em presento com a vocal de la junta de EUROAVIA
Castelldefels perquè crec en el projecte d’un ambient universitari
que ens mereixem.

Des del primer dia com a estudiant de la EETAC he sentit una gran
manca de comunitat i sé que vosaltres també ho heu notat. He estat a la Junta d’Estudiants
del centre per intentar incorporar canvis, però l’enorme falta de suport de la direcció i el
professorat de l'escola ha sigut decebedora, com a mínim.

Com a vocal, m’agradaria contribuir en aquest projecte, no només per a incorporar noves i
millors activitats, sinó sobretot per apropar l'associació a més estudiants i intentar millorar
la nostra comunitat universitària. Per això, estic molt content de comptar amb els membres
de la junta, que compten d’una experiència i interès admirables i del suport de
EUROAVIA: una associació que té una història important i sense dubte un futur
prometent.
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Michelle Beatrice Toma – Vocal
Hola! Quiero presentar mi candidatura al cargo de Vocal de nuestra
asociación Euroavia. Durante los últimos dos años, he tenido el
honor de formar parte de la junta como Secretaria, una experiencia
que me ha permitido adquirir un profundo conocimiento de esta
organización y de las dinámicas que la hacen funcionar eficazmente.

En mi tiempo como Secretaria, he aprendido a gestionar y coordinar actividades, a
comunicarme de manera efectiva con los miembros y a enfrentar los desafíos que surgen
en el día a día de nuestra asociación. También he participado en actividades a nivel local y
a nivel internacional, las cuales me han permitido conocer a miembros de Euroavia de
varios países de Europa. Esta experiencia me ha dado una perspectiva clara sobre la
importancia de un trabajo en equipo sólido y la necesidad de un apoyo continuo entre los
miembros de la junta.

Mi principal objetivo como Vocal será apoyar a los nuevos miembros de la junta,
especialmente al Presidente, Tesorero/a y Secretario/a, para asegurar una transición fluida
y mantener el dinamismo en nuestras actividades. Quiero fomentar una mayor
participación de los alumnos de la universidad en nuestras actividades. Creo que una
mayor implicación estudiantil fortalecerá nuestra asociación y permitirá que logremos
nuestros objetivos con mayor eficacia.

Estoy comprometida a contribuir con mi experiencia y dedicación para seguir
promoviendo el crecimiento de EUROAVIA.

Atentamente, Michelle.
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2 Objectius i propostes

En l'àmbit local.
Aquesta junta es proposa millorar en l'àmbit local per tal d’aconseguir una millor
experiència pels seus membres. En concret:

● Aconseguir sponsors per tal de finançar més i millors activitats.
● Incloure activitats més lúdiques per tal de fomentar la convivència entre els

membres, com ara pícnics, dinars o quedades.
● Promoure activitats que incloguin a altres companys d’EUROAVIA o professionals

de la indústria per tal d’afavorir l'intercanvi d’idees i experiències.
● Intentar mantenir una relació més estreta amb EUROAVIA Terrassa i organi�ar

activitats conjuntes. Per afavorir l’intercanvi d’idees entre les dues AS i per conèixer
més gent interessada en el món aeroespacial.

● Crear sinergies positives amb les empreses de l’entorn local i sobretot del campus,
com poden ser l’ICFO, el CTTC, l'ESA o Hemav.

En l'àmbit internacional.
Aquesta candidatura vol promoure una participació més activa dels membres de
l’associació en la matriu internacional d’EUROAVIA. Hem notat en aquests anys que això
ha quedat en un segon pla i volem fer veure com d’important n’és. Per fer-ho, proposem:

● Reali�ar xerrades informatives o sessions conegudes com a “Roundtables” per tal
d’apropar l’activitat internacional de l’associació i com els membres hi poden
participar.

● Mantenir un canal de contacte directe per promocionar els esdeveniments
internacionals i intentar que cada IE que s’organi�i compti amb la participació
d’algun membre d’EUROAVIA Castelldefels.

● Apropar les empreses que col·laboren amb EUROAVIA als nostres membres, per tal
de potenciar-ne les seves habilitats i oportunitats professionals.
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3 Propostes de millora
Proposem mesures concretes i explícites d’actuacions i activitats a ser dutes a terme durant
el pròxim mandat:

● Esmena dels estatuts de l’associació per tal de representar la realitat actual de
l’associació.

● Reforçament i expansió de contactes. Tant empresarials com personals.
● Contacte més directe amb altres AS com Terrassa.
● Coneixement de les estructures internes i funcionament de la junta als nostres

membres.
● Transparència de les activitats i reunions que duem a terme.
● Apropar la part internacional als membres.
● Control de terminis i disciplina dels membres de la junta més estricte.
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4 Significat d’EUROAVIA Castelldefels
La presència d’EUROAVIA ha ajudat a trencar certes preconcepcions. La universitat es
tenia com un lloc on s'anava a estudiar i que passar-s’ho bé, encara que fos amb gent de la
universitat, estava reservat a fora de les fronteres del campus. Gràcies a EUROAVIA, la
idea d’un campus estatunidenc on pots passejar pel campus i veure tant classes com gent
divertint-se no queda tan lluny.

També hi ha la impressió que Catalunya és una regió poc rellevant a la indústria
aeroespacial o de telecomunicacions. A través de les diverses activitats com xerrades o
visites, EUROAVIA ha ajudat a trencar aquest mite. Ara, gràcies a la publicitat i a
l'organi�ació d’activitats, els membres d’EUROAVIA han passat a mirar més a les
oportunitats locals, veient que són tan bones com les més conegudes que es fan fora. Les
visites a l’ISE, el MWC o el Lleida Air Challenge en són prova.

Finalment, cal no oblidar que l’arrel d’EUROAVIA (tant la paraula com l’associació) és
precisament “euro”. Som un grup d’estudiants d’arreu d’Europa que compartim passions.
Poder conèixer i intercanviar idees amb la resta de companys ha estat clau per al
desenvolupament d’aquesta associació i dels seus membres. Aquest compromís no fa més
que créixer a l'haver cada cop més membres que participen en esdeveniments
internacionals, en gran manera encoratjats pels companys que ja han viscut aquesta
experiència i saben com és d'enriquidora.
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